
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 19. september 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål DH
Hvilket signal mener ministeren, at man sender til unge, hvoraf man ønsker
flere skal tage en erhvervsuddannelse, når arbejdsmiljøet i bygge- anlægs-
branchen har massive problemer, og man samtidig vil reducere Arbejdstilsy-
nets bevilling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF) og Christian Juhl
(EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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